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Datum 
2017-12-12 

Tid 
Kl. 14:00-16:00 

Plats 
Solrosens 
servicehus 

Närvarande 
Boende och närstående på Stolplyckans servicehus, Maria Stenmark, Ann-Charlotte 
Gustavsson, Monica Carlsson, Camilla Öberg, Frida LK Kost, Patrik Gustavsson. 

Frånvarande 
 

 

Ärende Aktivitet 

Föregående 
minnesanteckningar 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes av kunderna. 

Uppföljning av 
tidigare åtgärder 

Utemiljön och innemiljön diskuterades och många skulle vilja ha ett besked om när 
renoveringen på Stolplyckan skall ske.  

Informationer Verksamheten 

• Det kommer tillträda en ny chef för Stolplyckans servicehus, Marie 
Svensson, den 2018-01-01. 

• I november blir Stolplyckans servicehus bli ett trygghetsboende under 
ledning av Leanlink. Det kommer tillsättas en värdinnetjänst som kommer 
vara kunder behjälplig. Exakt hur det uppdraget ser ut är inte klart. Det 
som är fastställt är att Sjuksköterske resursen som finns i huset kommer 
att tas bort. Är man i behov av hemsjukvård kan man få det via sin 
vårdcentral. Trygghetsboende behöver man inte bistånds beslut på utan 
det går bra att söka direkt till det trygghetsboende man önskar. Vill man 
bo i ett servicehus tar man kontakt med sin 
biståndshandläggare/äldrelotsen på 013-206401. 

• Äldreomsorgens enkät kommer att redovisa nästa enhetsråd 

Äldrenämnden 

• Till 2019 planeras digital signering av medicindelning 

• 2020 Planeras Wifi finnas i alla servicehus 

• Alla utförare skall ta upp samma frågor under enhetsråd, mall kommer att 
distribueras ur.  

• Innan övergången från servicehus till trygghetsboende kommer alla kunder 
att kontaktas, förändringen sker 2018-11-01 

Minnesanteckningar Enhetsråd



 
 

Skapat/reviderat: 090629, 151026 
Utfärdat av: Anna Sundfeldt, verksamhetsutvecklare 
 

Idé, synpunkt och 
klagomål 

Fritidsverksamhet 

• Fritiden efterfrågade önskemål om vad deltagarna önskar för aktiviteter, 
följande förslag lades: Yoga, Qi gong, Zumba. Kunder vill att det anordnas 
fikastund på helgerna. 

• Önskemål om att Fritidens möblemang samt matsals möbler byts ut. Maria 
tar frågan med sig till övertagande verksamhetschef. 

Måltiderna och dess miljö 

• Önskemål om en meny för vegetariska rätter lämnades. 

• Önskemål om mer pastarätter såsom lasagne mm. 

Inre och yttre miljö 

• Det är problem med Duvor och fågelspillning på balkongerna och dess tak, 
Monica meddelar Stångåstaden. 

• Fågelmatare som kollektivet satt upp drar råttor, de boende önskar att 
dessa tas bort. Monica meddelar Stångåstaden. 

• Det behövs en ramp till 39:an, Monica meddelar Stångåstaden. 

• Det är dåligt sandat utanför Entréer och på gångbanor, Monica meddelar 
Stångåstaden. 

• En träningsstation önskas. Det finns idag inte utrymme för det, frågan tas 
vidare till omsorgskontoret. 

• Det är kallt i gymnastiksalen. Monica meddelar Stångåstaden. 

• Det röks inne i lägenheterna vilket kommer in till närliggande lägenheter, 
samt röks det utanför trappuppgångar. Respektive verksamhetschef går 
igenom detta med sina personalstyrkor, dessvärre kan det inget göras 
gällande de som röker i sina lägenheter. 

• Soprummen sköts inte av de boende i kollektivet, kunder upplever att det 
ser ut som en soptipp. Monica meddelar Stångåstaden. 

Äldrenämnden 

• Kunder vill ha svar på när renovering kommer ske då innemiljön upplevs 
nedgången och sliten. Patrik Gustavsson tar frågan med sig. 

Nästa möte Våren  2018 

 


